
Zápis 
 

ze 4. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 4. 4. 2017 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 21 
 
Omluveni: doc. Sajdl, prof. Brányik, Ing. Lanč 
 
Hosté: Ing. Chválná, prof. Bělohlav, doc. Kotrba, prof. Melzoch, prof. Pospíšil 
 
Program jednání schválen (21 – 0 – 0): 

1. Schvalování Studijního a zkušebního řádu 
2. Schvalování Disciplinárního řádu 
3. Projednání Volebního řádu AS FCHI a Jednacího řádu AS FCHI 
4. Projednání návrhu Řádu habilitačního a jmenovacího řízení 

5. Různé 
a) Informace o mezinárodní chemické olympiádě 

b) Informace o rozpočtu 

c) Informace z kolegia rektora 

 
Ad 1. 

Studijní  a  zkušební  řád  byl  dostatečně  projednán  na  dvou  posledních  zasedáních  AS.  Po 

provedení změn, založených na připomínkách akademického senátu a fakult byla předložena 

konečná verze.  Senát předpis schvaluje.   

21 – 0 – 0 

Předpis bude předložen MŠMT k registraci. 

 

Ad 2. 

Disciplinární řád byl projednán na posledním zasedání AS. Po zakomponování připomínek AS 

byla předložena konečná verze.  Senát předpis schvaluje.   

21 – 0 – 0 

Předpis bude předložen MŠMT k registraci. 

 

Ad 3. 

Doc. Cibulka  informoval, že FCHI předložila Jednací řád AS a Volební řád AS ke schválení AS 

VŠCHT.  Předsednictvo  AS  VŠCHT  si  vyžádalo  stanovisko  rektora.  Jelikož  stanovisko 

obsahovalo připomínky, byly předpisy vráceny  fakultnímu senátu k úpravě. Na zasedání AS 

byly vzneseny  ještě dvě  formální připomínky k předkládanému návrhu. V rámci diskuse byl 

předseda  AS  pověřen  zasláním  poznámky  všem  fakultním  senátům,  aby  zvážili  účelnost 

zákazu souběžného členství v AS fakulty a AS VŠCHT Praha. 

 



Ad 4.  

Ze strany senátu bylo zasláno několik připomínek k Řádu habilitačního a jmenovacího řízení. 

Připomínky byly přeposlány doc. Kotrbovi k vyřízení. Jednotlivé připomínky byly diskutovány 

přímo  na  senátu.  Prorektor  Kotrba  informoval  o  záměru,  že  „Rámcová  kritéria“  nebudou 

součástí přílohy k řádu. Po zapracování připomínek bude řád předložen ke schválení. 

 

Ad 5. 

a) RNDr. Holzhauser  informoval o 50.  ročníku Mezinárodní chemické olympiády, který 

se  bude  konat  v roce  2018  v České  republice  a  na  Slovensku.  Prestižní  akci  bude 

spolupořádat VŠCHT Praha společně s Univerzitou Komenského v Bratislavě.  

b) Ing. Chválná předložila přehled projektů OPVVV a OP PIK a skutečnost, jak se projeví 
jejich  řešení na  rozpočtu  školy na  rok 2017. Dále  informovala o odhadu dotací pro 

školu na rok 2017. Rektor informoval o předloženém modelu financování VŠ. 

c) ‐  Připravuje  se  akreditace  bakalářských  a  magisterských  studijních  programů  na 

VŠCHT Praha. K tomu proběhla diskuse vedení školy se zástupci NAU.  

‐ Výroční zpráva o činnosti má být předložena MŠMT do 30. 6. 2017. Bude předložena 

v průběhu května, aby se stihla schvalovací procedura zahrnující Správní radu. 

‐  Byla  diskutována  podoba  systému  evidence  projektů GaP  a  dále možnost  zřízení 

centrálního systému pro přípravu smluv OON. Mělo by být řešeno v rámci OP VVV. 

 

Příští zasedání 25. dubna 2017. 

Zapsala: K. Wildová                                                                  Za správnost:  doc. Cibulka 


